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Spørgsmål nr. 239: 

Har Christiansøs forvaltere ikke været bekendt med miljølovgivningen, siden de  
systematisk har valgt at lade storskrald afbrænde under åben himmel, frem for  
at sende det til forbrænding på et godkendt anlæg? 

 

Svar: 

Der henvises til min besvarelse af spørgsmål 235. 

 

Miljø- og Planlægningsudvalget 
MPU alm. del - Svar på Spørgsmål 239
Offentligt            


